
   

 
Styret i Fil Aks -77 har på styremøte 17.06.20 vedtatt å sende inn følgende innspel til 
Alver kommune angående anleggsstrategi for Knarvik idrettspark. 
 
Straks behov: - Dette er kjente innspill for kommunen etter tidligere møter. 
 

- Bedre sikkerhet på kastbaner – ingen godkjente bur for slegge. Spesielt utsatt 
er gangvei forbi kastbane. 

- Lys på grusbane og friidrett stadion.  Pri 1 er grusbanen. (skøytebane om 
vinteren) 

- Strøm frem til kast ringer på grusbane. Slik som var tidligere, før flytting 
- Utvidelse av grusbane mot ungdomskule og NH hallen – banen for liten for 

lange kast.  
- Styrkerom - Rom hvor utøvere kan droppe vekter.  – Behov for friidrettens 

utøvere for å få komplett trening. ( Disse innspille er innsendt til kommunen 
mange ganger siden 2017) 

- Kommunen må bli bevist sitt ansvar med drift og vedlikehold av anlegget. 
 
Primære behov for friidrettsgruppa AKS-77: 
 

- Garasjeanlegg minimum 120m2 – med direkte adkomst til friidrettsanlegget. 
Vi har behov for et service bygg med garasjeplass med direkte adgang for å 
kjøre vogner ut på friidrettsanlegg og kastbane.  
Ønsket er her å ha et servicebygg som også inneholder sekretariat, 
speakerplass, møterom /kursrom samt kontor for styret og Knarvikmila. Dette 
kan ligge i 2 etasje i et garasjeanlegg. 
Den plasseringa som her er ønskelig og gir direkte adkomst til anlegget, er et 
frittstående garasjeanlegg i 2 etasjer mellom NBK bygget og tribune eller som 
et garasjeanlegg i 2 etasjer på gamle tomta med rubbhall og strekt i lengde 
retning mot NH hallen. (Innspill sendt inn tidligere i 2017 og 2019) 
 

- Eventuelt må tilsvarende behov innlemmes i idrettshus. 
 

- Klubben har også påpekt behovet for å oppgradere stadion til 8 løpebaner, slik 
at klubben kan arrangere NM og Jr NM i friidrett.  Det er pr i dag ingen slik 
mulighet i Nordhordland, Bergen nord eller Arna.  
Klubben ønsker å søke Jr NM i fridretti 2022 – men da må nye Alver 
kommune med på planene. (vil også være behov for delvis overbygd tribune) – 
(Dette innspill ble sendt kommune 2017 ifbm møte om Knarvik idrettspark) 

 
- Det er behov tak over deler av eksisterende tribune, dette for å ha en tør plass 

å sitte under stevner, fotballkamper og trening. Vil bidra til flere tilskuere. Vil 
også bli en naturlig møteplass ved treningsstart og slutt. Dette er også et krav 
for å få arrangere NM og Jr NM i friidrett. Region anlegg for friidrett. 
 

- Kastanlegget ønskes også oppgradert med en ny kastring som er overbyggd 
med gapahuk i banens sør-østre hjørne, hvor en da kaster i retning mot 
innkjøring til plassen. Primært for kule og diskoskast uten kastbur. Gapahuk 
vil gi en flott plass for skifte om vinteren når grusplassen kan brukes til 
naturlig skøytebane.  
 



- Aks-77 støtter forslaget om Tuftepark i forbindelse med idrettspark, noe som 
gir et tilbud til svært mange og kan nyttes av mange idrettsgrener. 

 
- Det er viktig for klubben, at det også finest et mangfoldig idrettstilbud. Slik at 

de av ungdommen som velger bort friidrett, fotball eller håndball har et tilbud. 
Da er ofte idrettsgrener som kampsport og vektløfting et populært tilbud. 

 
 
På Lang sikt.  - Langtidsplan 
 

- Fil AKS-77 ønsker på sikt en egnet tomt til å bygge sitt eget friidrettsanlegg, i 
området Flatøy- Seim. Dette for å kunne drive friidrett uten å være avhengig av 
kommunen. Dagens drift og vedlikehold fra kommunen fungerer så dårlig 
overfor friidrett at det beste for klubbens videre drift vil være å få sitte i 
førersetet selv. 

 
 
Sendes til: post@alver.kommune.no og Alver IR – Merkes Rullering Anleggsstrategi 
for alver kommune 

mailto:post@alver.kommune.no

